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Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 16 april 

2019, aanvang 19.30 uur te Heythuysen 

 

Aanwezig:  

De voorzitter   : de heer A.H.M. Verhoeven MPM 

De griffier       : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen 

De griffiesecretaresse : mevrouw K.M.A. Verhoeven-Vyncke 

 

Aanwezig de raadsleden: 

● drs. M. Graef, drs. P.M. Houben, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven,  

   ing. A.G.H. van Vlodrop-van Kempen en  ing. H. Wijers-van der Linden (allen fractie Samen Verder); 

● J. Custers, E.H. Franzen, H.J.H. Hermans, G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans (allen 

   fractie Ronduit Open); 

● mr. N.J.A.G. Alofs, R.J. Flinsenberg,  drs. H.H.J.M. van Helden MBA (CDA), P.H.L. van Melick en 

  J.F.W. Nouwen MSc (allen fractie CDA); 

● mr. A.G.J. Kierkels, I.M.R.M. Schors en drs. D.J.H. Voermans (allen fractie D66); 

● H.L. Glessner (fractie Progressief Akkoord Leudal) 

● mr. R.G.M. Thomassen en J.J.P. Vissers (beiden fractie VVD); 

● R.A.M. Verheul (fractie Leudal Sociaal). 

 

Mede aanwezig: 

wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder), wethouder mr. S.B.J. Backus (Ronduit Open), 

wethouder M.P.J. Janssen (Ronduit Open) en wethouder mr. R.M.J. Martens (D66). 

 

Afwezig met kennisgeving: 

- raadslid drs. J.F.M. van der Stappen (fractie Progressief Akkoord Leudal); 

- wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder); 

- tevens is er een vacature in de raad door het ontslag (per 15 maart 2019) van mevrouw 

  M.S.M.A Teluij 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen welkom.  Hij meldt dat de heer Van 

der Stappen en wethouder Walraven verhinderd zijn. Tevens is er een vacature in de raad door het 

ontslag van mevrouw Teluij. 

 

2. Vaststellen agenda 

De gemeenteraad besluit de raadsagenda vast te stellen conform de door het presidium in zijn 

vergadering van  9 april 2019 vastgestelde voorlopige agenda. 

 

7. Tweetal benoemingen: (1) aanwijzen waarnemend raadsvoorzitter en (2) (definitief) 

         aanwijzen voorzitters raadscommissies Sociaal, Fysiek en Bestuur en Middelen 

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming ‘bij acclamatie’ conform het 

raadsvoorstel. 

   

3. Beslissen omtrent toelating raadslid E.C.M. van Tilburg (Samen Verder) + beëdiging 
De gemeenteraad besluit zonder stemming ‘bij acclamatie’ conform het raadsvoorstel. 

Mevrouw E. van Tilburg wordt aansluitend door de raadsvoorzitter beëdigd, zij legt de verklaring en 

belofte af. 
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4. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 12 maart 2019 

De gemeenteraad besluit de besluitenlijst vast te stellen conform het aangeboden concept, met dien 

verstande dat op verzoek van de heer H. van Helden aan het agendapunt 4 'Uiten wensen en 

bedenkingen over garantstelling door gemeente voor lening door Stichting Mariabosch bij Bank 

Nederlandse Gemeenten' aan de alinea waar de mening van het CDA wordt verwoord de volgende tekst 

wordt toegevoegd ‘De fractie raadt stellig af om de commerciële partij af te lossen + ze maakt zich 

zorgen over het tekort en de financiële informatie’. 

 

5. Beschikbaar stellen drietal bedragen voor projecten Buggenumse veld + voor uitvoeren 

  Quickscan verkavelingskansen Neer 

Ronduit Open gaat akkoord met de voorgestelde projecten. Akkerbouw is een dragende functie voor het 

Buggenumse veld. De fractie stelt voor dat het college aan de adviesgroep de suggestie voorlegt dat 

integratie van de diverse functies beter zou zijn.  

 

D66 zegt dat de gelden niet alleen voor ruilverkaveling gebruikt mogen worden. Daar zijn de 

compensatiegelden niet voor bedoeld. De fractie wil geen ruilverkaveling in het Buggenumse veld. 

 

Leudal Sociaal stemt in met het voorstel en zij is positief over de quickscan. 

 

Samen Verder stemt in met het voorstel en wenst de initiatiefnemers veel succes. 

 

Het CDA is positief over het voorstel. Het zou goed zijn om de initiatieven die er zijn integraal te 

behandelen.  

 

Waarnemend portefeuillehouder Martens komt in juni 2019 terug naar de raad met een integrale 

benadering van de projecten Buggenumse veld. Samen met de adviesgroep wordt hieraan gewerkt.  

 

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel.  
 

6. Creëren juridische grondslag subsidiëring Vluchtelingenwerk Nederland in 2019 

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel. 
 

8. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken 

De gemeenteraad besluit op voorstel van raadslid: 

 R. Verheul om het stuk met het nummer 21 voor bespreking voor te dragen in een 

vergadering van de commissie fysiek (7mei19);  

 H. Glessner om de stukken met de nummers 6 en 21 voor bespreking voor te dragen in een 

vergadering van de commissie fysiek (7mei19) + het stuk met het nummer 30 voor 

bespreking voor te dragen in een vergadering van de commissie bestuur en middelen 

(8mei19); 

 G. Teeuwen om het stuk met het nummer 31 voor bespreking voor te dragen in een 

vergadering van de commissie bestuur en middelen (8mei19); 

 M. Wagemans om het stuk met het nummer 21 voor bespreking voor te dragen in een 

vergadering van de commissie fysiek (7mei19). 

De gemeenteraad besluit voor het overige conform de afhandelingsvoorstellen van de griffier.  
 

9. Mededelingen 

Burgemeester Verhoeven meldt (a) dat op 26 april 2019 in de raadzaal de Lintjesregen plaatsvindt, (b) 

dat op 27 april 2019 de Koningsborrel plaatsvindt voor nieuw en oud-gedecoreerden en (c) dat op 4 mei 

2019 de Dodenherdenking plaatsvindt. 
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10. Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag maken beleid voor openbare toiletten 

De indieners van de motie 10.1 (bijlage 1), de fracties CDA + D66, geven een  toelichting.  

 

Het CDA vraagt aandacht voor deze problematiek. Er is een tekort aan openbare toiletten in onze 

gemeente. Van belang is dat er openbare toiletten komen die rolstoelvriendelijk zijn.  

 

D66 zegt dat het van belang is om te onderzoeken hoe het beter kan in Leudal.  

 

Ronduit Open steunt de motie. Mogelijkheden moeten worden onderzocht. Alle openbare toiletten die er 

zijn moeten veel beter zichtbaar worden gemaakt vindt de fractie. 

 

De VVD steunt de motie. De fractie wacht het onderzoek af. 

 

Samen Verder vindt de motie sympathiek. Er is te weinig bekendheid over de aanwezige voorzieningen 

en het kan veel beter.  Het is goed dat er onderzoek naar wordt gedaan. Samen Verder zegt dat voor 

haar die 500 meter afstand niet heilig is, dat mag ook meer zijn. Dit is een stemverklaring.  

 

Progressief Akkoord Leudal steunt de motie. Het zou goed zijn als ondernemers hun toilet beschikbaar 

zouden stellen. Het onderzoek naar de mogelijkheden ziet de fractie positief tegemoet. 

 

Portefeuillehouder Verlinden zegt toe om dit te gaan oppakken. Voor november 2019 legt hij een 

rapportage voor aan de raad waarna keuzes kunnen worden gemaakt. 

 

De motie 10.1 wordt zonder stemming aangenomen. 

 

11. Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag nieuwe feiten en omstandigheden na 

raadsbesluit 29 mei 2018 ‘Aanwijzen locatie centrale huisvesting basisschoolonderwijs 

voor kernen Haler, Hunsel, Ittervoort en Neeritter’ 

De indieners van de motie 11.1 (bijlage 2), de fracties Ronduit Open, CDA, Progressief Akkoord Leudal en 

VVD, geven een toelichting. 

 

Het CDA betreurt het dat dit onderwerp weer aan de orde moet komen. Het komt de rechtszekerheid niet 

ten goede en is niet goed voor de geloofwaardigheid van de gemeente. Het genomen besluit moet 

worden heroverwogen. Het is niet goed onderbouwd. Het aanleveren van informatie aan de raad is 

onvoldoende geweest. De business case IKC Leudal van Public Result van 1 september 2016 had niet 

mogen ontbreken. De vraag over welke locatie het beste is, blijft actueel. De raad moet volledig worden 

geïnformeerd. 

 

De VVD zegt dat de motie een verkeerd genomen besluit moet gaan herstellen. De kennis die toen 

voorhanden was, blijkt niet voldoende te zijn geweest. De financiële onderbouwing is onvoldoende. De 

fractie spreekt geen voorkeur voor een locatie uit. Het gaat erom dat er onvoldoende informatie was en 

dat dit nu hersteld moet worden. Dan kan de raad de keuze gaan maken tussen Ittervoort en Hunsel. 

 

Progressief Akkoord Leudal vindt ook dat zaken opnieuw tegen het licht moeten worden gehouden. De 

fractie was tegen de druk die er toen was om een besluit te nemen. De fractie is tegen de locatie Hunsel.  

Een heroverweging is nu aan de orde, zonder dat dit grote vertraging oplevert. De kostenraming is ook 

onvoldoende, dat moet anders.  

 

Leudal Sociaal geeft een toelichting op de gang van zaken. Er speelt nu een ander motief en dat motief is 

niet van onderwijskundige aard. Heroverweging van de locatie van de nieuw te bouwen fusieschool is nu 

het motief. Alle betrokkenen zijn keer op keer geïnformeerd. De onderwijskundige benadering is aan de 

orde. De besluitvorming van deze raad is op basis van juiste informatie tot stand gekomen.  
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Ronduit Open is het geheel met Leudal Sociaal oneens. Wat er ontbreekt, is eensgezindheid over de 

locatiekeuze. De ouders bepalen het succes van de nieuwe fusieschool. Ittervoort is beter bereikbaar en 

dus een betere keuze. Er is geen duur en tijdrovend onderzoek voor nodig. De uitkomst van de 

ouderraadpleging en de vergelijking kan aanleiding zijn om het genomen besluit te herzien. Burgers 

moeten worden betrokken bij de besluitvorming. 

 

D66 heeft destijds voor locatie Hunsel gekozen. De verkeersveiligheid moest in orde zijn, anders zou D66 

haar keuze overwegen. Er is nu geen aanleiding om te heroverwegen. Zij is tegen de motie. Het is niet 

duidelijk wat de ontbrekende informatie dan wel is. Het doel van deze motie is niet duidelijk. Het leidt tot 

vertraging en ouderraadpleging heeft al plaatsgevonden.  

 

Samen Verder zegt dat deze raad zijn eigen besluiteloosheid organiseert. Vorig jaar is een besluit 

genomen. De verkeersveiligheid moet goed zijn, dat onderzoek loopt nog. Een gemeenteraad moet een 

besluit nemen dat goed is voor de komende jaren en niet voor de korte termijn op basis van emoties.  

De fractie is tegen de motie. Heroverweging van de besluitvorming is niet aan de orde. 

 

Portefeuillehouder Martens zegt dat hij begrip heeft voor de vraag of er een goed besluit is genomen. Hij 

vindt het niet juist dat hem de gang van zaken verweten wordt. Het moet in ieder geval zorgvuldig 

gebeuren als er opnieuw onderzoek nodig is. Hij zegt dat de raad steeds goed en volledig is 

geïnformeerd. De stukken hebben ook ter inzage gelegen. Als er een ander besluit zou komen, dan is het 

lastig om nu met het lopende traject door te gaan. Het resultaat van het verkeersonderzoek zal uiterlijk 1 

juni 2019 beschikbaar zijn. 

 

Het CDA zegt dat als er een verkeerd besluit is genomen dat dit moet worden herzien op basis van alle 

gegevens die er zijn. Dat moet duidelijk zijn. Het verkeerstechnisch onderzoek is niet gereed.  

 

De VVD sluit zich hierbij aan. De motie is duidelijk en spreekt niet over een te plegen onderzoek.  

 

Portefeuillehouder Martens zegt dat een ouderraadpleging ook een onderzoek is. Hij benadrukt nogmaals 

dat alle informatie beschikbaar is gesteld. Hij weet niet welke nieuwe informatie er moet zijn en niet 

bekend is. Hij zou dat graag van de raad vernemen. Hij heeft steeds gezegd dat het verkeersonderzoek 

nog moet komen en wel per 1 juni 2019.  

 

De motie 11.1 wordt met 13 stemmen voor (Ronduit Open, CDA, Progressief Akkoord Leudal en VVD) en 

11 stemmen tegen (Samen Verder, D66 en Leudal Sociaal) aangenomen 

 

12. Sluiting 

Na het uitspreken van het slotwoord sluit de voorzitter de vergadering om 21.00 uur.  

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 21 mei 2019. 

 

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL, 

De griffier,    De voorzitter 

 

 

 

 

Drs. W.A.L.M. Cornelissen.  A.H.M. Verhoeven MPM 
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           Motie 10.1 
Bijlage 1 

 

 

Motie vreemd aan de orde van de dag; zichtbaarheid opengestelde toiletten. 

De Raad van Leudal in zijn vergadering van 16 april 2019 bijeen; 

 

Overwegende dat: 

 Er een tekort is aan zichtbare opengestelde toiletten in Leudal en meer specifiek in het winkelhart 

van Leudal: Heythuysen, waardoor patiënten met een buikziekte of incontinentieprobleem en 

ouderen te laat of niet weten waar ze naar een toilet kunnen; 

 
 Leudal geen toilettenbeleid heeft waarin zichtbaar is waar men gebruik kan maken van een 

opengesteld toilet; 

 
 met het oog op de toekomst dit een belemmering kan zijn voor bezoekers van en toeristen in 

onze gemeente; 

 

 De landelijke maag-, lever-, darmstichting en de Continentie Stichting Nederland de politiek 

oproept om toiletten zichtbaar te maken in haar eigen gemeente via de HogeNood-app; 

 

 In de gemeente Weert reeds een dergelijke motie is aangenomen en de gemeente Nederweert 

ook voornemens is dit initiatief te onderzoeken; 

Draagt het college op: 

 

1. De mogelijkheden te onderzoeken: 

 om in de winkelstraat van Heythuysen elke 500 meter een opengesteld toilet te realiseren, zodat 

binnen vijf minuten een toilet bereikt kan worden indien de nood hoog is en daarbij het paniek-

gevoel voorkomen kan worden bij onder andere patie ̈nten van buikziekten en 

incontinentieproblemen; 

 

 om alle opengestelde toiletten in Leudal zichtbaar te maken met stickers op de deuren en 

registratie in de landelijke HogeNood-app (in de vorm van een plattegrond voor de eigen 

gemeente). Hierdoor zullen mensen met buikziekte en incontinentieproblemen gestimuleerd 

worden om eerder de deur uit te gaan omdat ze weten waar ze naar het toilet kunnen. 

2. De financie ̈le gevolgen en risico’s van bovenstaande in kaart te brengen en hiervoor een voorstel  

    met dekkingsvoorstel aan de raad voor te leggen uiterlijk in november 2019. 

 

Fractie CDA Fractie D66 
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Motie 11.1 
Bijlage 2 

   
 

 

                       

 

De Raad van Leudal, bijeen in vergadering op 16 april 2019, 

 

Overwegende 
 Dat de Raad bij besluit van 29 mei 2018 als locatie voor de fusieschool in Leudal-West de 

Kallestraat in Hunsel heeft aangewezen; 

 Dat tientallen ouders uit de omgeving van Leudal-West grote bedenkingen hebben tegen deze 

locatie en dat kenbaar hebben gemaakt bij alle fracties in de raad; 

 Dat de bedenkingen betrekking hebben op het dreigende weglekken van kinderen, de 

inpasbaarheid van verkeersveilige maatregelen en het ontbreken van ouderraadpleging; 

 Dat tijdens de recente vergadering van de commissie Sociaal bleek dat de notitie “Businesscase 

IKC op hoofdlijnen” niet in de besluitvorming van het college was meegenomen; 

 Dat ook sprake blijkt te zijn van verschillen in financieel opzicht tussen beide locaties die niet bij 

de eerdere afweging zijn betrokken; 

 Mede in overweging nemende dat ook binnen de diverse fracties geen volledige helderheid 

bestaat over de voordelen die de locatie Kallestraat Hunsel zou hebben ten opzichte van de 

locatie Begoniastraat Ittervoort; 

 Dat de gewenste helderheid moet worden nagestreefd om alsnog te komen tot een afgewogen 

oordeel inzake de locatiekeuze; 

 Dat de opvattingen van de ouders bepalend zijn met betrekking tot de schoolkeuze. 

 

Besluit: 
 Dat een zorgvuldige ouderraadpleging noodzakelijk is met betrekking tot de voorkeur van ouders 

omtrent de locatie Hunsel en Ittervoort; 

 Dat het College op basis van de beschikbare informatie een vergelijking op hoofdzaken voorlegt 

aan de Raad tussen de locatie Hunsel en Ittervoort; 

 Dat zodra de resultaten hiervan bekend zijn de Raad definitief besluit over de voorkeurslocatie.  

Fractie Ronduit Open 

Fractie CDA 

Fractie Progressief Akkoord Leudal 

Fractie VVD 


